
BR.01.0012.1.6.4.2015 

Protokół nr 6/2015 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 2 marca 2015 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji, Bożena Kaczmarska-Michniak - Dyrektor Biura 

Planowania Przestrzennego, Ewa Olszowska-Dej – Dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska oraz inni zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum 

pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył 

posiedzenie Komisji.  

Grzegorz Stawowy zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku posiedzenia punkt 6 i 7 

zaproponowanego porządku posiedzenia  tj. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Małopolskiego w sprawie 

wyznaczenia aglomeracji Kraków (druk  nr 162) oraz Zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Małopolskiego w 

sprawie wyznaczenia aglomeracji Kraków-Skotniki ( druk 161). 

W głosowaniu 10 gł. za (jednogłośnie) wniosek został przyjęty. 

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXX/1223/13 w sprawie 

przyjęcia programu ochrony i gospodarowania zasobami wodnymi dla Miasta Krakowa pod 

nazwą ''Krakowski program małej retencji wód opadowych'' (druk nr 127). 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXIII/1274/13 

w sprawie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w celu poprawy stanu 

jakości powietrza (druk nr 150). 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa w zakresie przystąpienia do sporządzania miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obszarów ''Park rzeczny Drwinka-Bochenka'' i ''Park 

rzeczny Drwinka - Podedworze'' (druk nr 152). 

4.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Bronowice - Wesele'' (druk nr 153). 

5.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' (druk nr 155). 

6.Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji na 2015 rok. 

  7.Sprawy bieżące. 

  8.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie przystąpienia do sporządzania miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego obszarów ''Park rzeczny Drwinka-

Bochenka'' i ''Park rzeczny Drwinka - Podedworze'' (druk nr 152). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w 

zakresie przystąpienia do sporządzania miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obszarów ''Park rzeczny Drwinka-Bochenka'' i ''Park rzeczny Drwinka - 

Podedworze'' przedstawił Bogusław Kośmider. 
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W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Józef Jałocha, Grażyna Fijałkowska oraz 

przedstawiciel mieszkańców. 

Komisja w obecności 12 członków Komisji -  12 głosami „za”, przy 0 „przeciw”,0 

„wstrzymujących się” (jednogłośnie)  przyjęła poprawkę do projektu uchwały:  

-zapis do dnia  30 czerwca 2015 r. zastąpić zapisem do dnia 30 kwietnia 2015 r. 

Następnie komisja w obecności 12 członków Komisji -  12 głosami „za pozytywnym 

zaopiniowaniem”, przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie) pozytywnie 

zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa w zakresie przystąpienia do sporządzania miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obszarów ''Park rzeczny Drwinka-Bochenka'' i 

''Park rzeczny Drwinka - Podedworze'' (druk nr 152)  z poprawką do § 2: 

- zapis do dnia  30 czerwca 2015 r. zastąpić zapisem do dnia 30 kwietnia 2015 r. 

 (Opinia Nr 5/2015 z 2 marca 2015r.). 

 

Ad.1  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXX/1223/13 w 

sprawie przyjęcia programu ochrony i gospodarowania zasobami wodnymi dla Miasta 

Krakowa pod nazwą ''Krakowski program małej retencji wód opadowych'' (druk nr 

127). 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXX/1223/13 w sprawie przyjęcia 

programu ochrony i gospodarowania zasobami wodnymi dla Miasta Krakowa pod nazwą 

''Krakowski program małej retencji wód opadowych'' omówiła Ewa Olszowska-Dej – 

Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. 

Wobec braku   głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXX/1223/13 w 

sprawie przyjęcia programu ochrony i gospodarowania zasobami wodnymi dla Miasta 

Krakowa pod nazwą ''Krakowski program małej retencji wód opadowych'' (druk nr 

127). 

Komisja w obecności 11 członków Komisji -  11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt  uchwały. (Opinia Nr 6/2015 z 2 marca 2015r.). 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXIII/1274/13 

w sprawie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w celu poprawy stanu 

jakości powietrza (druk nr 150). 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXIII/1274/13 w sprawie kierunków 

działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w celu poprawy stanu jakości powietrza 

przedstawiła Ewa Olszowska-Dej – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 11 członków Komisji -  11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr LXXXIII/1274/13 w sprawie kierunków 

działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w celu poprawy stanu jakości powietrza 

(druk nr 150). (Opinia Nr 7/2015 z 2 marca 2015r.). 

 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Bronowice - Wesele'' (druk nr 153). 
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Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Bronowice - Wesele'' omówiły Bożena 

Kaczmarska-Michniak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego oraz Barbara Stawarz -  

kierownik  Pracowni Pras Studialnych. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus, Józef Jałocha, Adam 

Migdał. 

Odpowiedzi   udzieliły  Bożena Kaczmarska-Michniak oraz  Barbara Stawarz. 

Komisja w obecności 11 członków Komisji -  11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się”(jednogłośnie)  pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Bronowice - Wesele'' (druk nr 153). 

 (Opinia Nr 8/2015 z 2 marca 2015r.). 

 

Ad.5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' (druk nr 155). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' przedstawiła Bożena Kaczmarska-

Michniak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego.  

Następnie głos zabrała Barbara Stawarz -  kierownik   Pracowni Pras Studialnych, która 

omówiła projekt planu. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Jakub Kosek, Józef Jałocha, Wojciech 

Wojtowicz, Krystyna Karabuła – radna Dzielnicy IV oraz przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi  i dodatkowych wyjaśnień udzieliły  Bożena Kaczmarska-Michniak oraz  

Barbara Stawarz. 

Komisja w obecności 10 członków Komisji -  8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,2 „wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' (druk nr 155). (Opinia Nr 9/2015 z 2 marca 

2015r.). 

 

Ad.6 

Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji na 2015 rok. 

Harmonogram posiedzeń komisji na 2015 rok przyjęto 8 gł. za (jednogłośnie). 

 

  Ad.7 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono żadnych spraw bieżących. 

 

Ad.8 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 

 Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 17.30 zamknął 

posiedzenie. 

        Grzegorz Stawowy  
 

Przewodniczący Komisji  

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


